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Et nyere belgisk studie peger på, at papir- og bambussugerør ikke er mere bæredygtige 
og miljøvenlige end plastsugerør og faktisk kan være skadelige for os at bruge. Det 
skyldes, ifølge studiet, at 90 pct. af papir-alternativerne kan indeholde skadelige PFAS-
stoffer, som er kendt for at være dårligt for miljøet og sundhedsskadeligt for mennesker. 
For bambussugerørene er det 80 pct. Hvad mener ministeren om, at alternativerne til 
plastsugerør kan risikere at være mere skadelige for miljøet og danskerne end det er 
tilfældet med plastsugerør?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alexander Ryle (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på alexander.ryle@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
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